
Vragen  inloopavond 17 juni 2019 Kadernota 2020-2023 
Overzicht van vragen, die nog niet beantwoord zijn. Reactie volgt uiterlijk 21 juni 2019 
 

Uitvoeringsagenda jeugd en wmo (vraag van dhr. Kagei Groen Links) 
• Is de Uitvoeringsagenda jeugd en WMO inmiddels gereed? 
• En wordt de gemeenteraad hier nog over geïnformeerd? 
• En zo niet, waarom niet 

 
Taalhuis (vraag van mevr. Jansen PvdA) 

• Is de €43.000,- die opgenomen is voor het Taalhuis voor de actualisatie van het beleid?  
• Wat valt er allemaal onder dit bedrag? 

 
Sport (vragen van dhr. van Merwijk CDA) 

 Wat is de bedoeling van het draagvlakonderzoek onder sportverenigingen? Blz. 47 
 

 Onderhoud sportvloer sporthal Lentemorgen. Blz. 50 

 Waarom heeft Ataro dit niet voorzien? 
 

 Vervanging atletiekbaan. Blz. 51 

 Wat doet de atletiekvereniging zelf in deze? 
 
Weerstandsvermogen (vragen fractie Lokaal Belang) 

 Wat zijn de onderliggende bedragen voor de berekening van het ratio van het 
weerstandsvermogen? 

 Welke top 10 risico’s zitten hier nog in? 
 
Economie (vragen dhr. de Winter PVDA) 

 Wat is de verklaring van het grote verschil tussen lasten en baten in programma 3 voor de 
jaren 2020 en volgend? Blz. 73 

 
Parkeren (vragen dhr. de Winter PVDA) 

 Vragensteller heeft geconstateerd dat bij een aantal parkeerautomaten in Zevenaar  een 
vermelding is geplaatst dat pinnen niet meer mogelijk is. Wat is hier precies aan de hand? 

 

 


